
Goedemiddag,

Met het oog op de behandeling van het agendapunt Beschermd Wonen hebben wij vooralsnog de 
volgende vragen:

 Het budget dat aan de gemeente Schagen wordt toegekend neemt verhoudingsgewijs af. 
Aangenomen dat het aantal cliënten gelijk blijft (maar dat kan ook fluctureren), vragen wij 
ons af hoe het geschetste beeld tot stand is gekomen. 

 In het stuk lezen we 'Inkoop verloopt mogelijk via Incluzio'. Waarom wordt deze organisatie 
al in dit stadium genoemd en wordt op dit moment niet voorgesteld om te kiezen voor een 
open inschrijving waarbij meerdere organisaties hun diensten kunnen aanbieden?

 In het stuk lezen we 'een extern bureau inhuren voor nieuwe inkoop in 2025', kunt u 
aangeven waarom dit wordt voorgesteld? Moet hieruit opgemaakt worden dat de eigen 
organisatie dat werk niet kan uitvoeren en wat is daar de achterliggende reden van?

Met vriendelijke groet,

A. (Angelique) Ligthart
Fractievoorzitter VVD Schagen 


